

## 國立臺灣大學理學院氣候變遷與永續發展國際學位學程

## 研究生指導教授同意書

### Advisor Consent Form

\_\_\_\_\_ 學年度  
Academic year

本人同意指導 \_\_\_\_\_ (學號： \_\_\_\_\_)  
Student Name Student ID

學生(簽名)： \_\_\_\_\_  
Student Signature

指導教授(簽名)： \_\_\_\_\_  
Advisor Signature

共同指導教授(簽名)： \_\_\_\_\_  
Co-Advisor Signature

簽核日期： \_\_\_\_\_ 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日  
Date yyyy mm dd

學程主任(簽名)： \_\_\_\_\_  
Director Signature

簽核日期： \_\_\_\_\_ 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日  
Date yyyy mm dd

#### 注意事項：

- 1、研究生需於入學第一學期課程結束前選定指導教授，持本同意書送學位學程辦公室登記，由本學程主任以書面文件正式核定。
- 2、如欲選擇非本學程教師之其他教師為其共同指導教授，亦須提出申請，並經學程主任同意後核定。
- 3、本學程教師指導學程碩士班學生人數，合聘教師連續兩年合計最多六人，專聘教師連續兩年合計最多八人，協聯教師連續兩年合計最多四人，共同指導以 0.5 人計算。

#### Note:

1. According to IPCS guidelines, students may only select IPCS professors as their thesis advisor. Students must fill in and submit this form to the IPCS office for registration before the end of their first semester. The head of department will then give formal consent.
2. If a student would like to apply for a non-IPCS professor to be their thesis advisor, they must inform the IPCS office.
3. The number of students per faculty member is limited as follows: For adjunct faculty members, the maximum total over two consecutive years is six students; for tenure-track faculty members, the maximum total over two consecutive years is eight students, for affiliated faculty members, the maximum total over two consecutive years is four students; co-supervision is counted as 0.5 students.